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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:143 Transporter av frihetsberövade

Från och med den 1 april i år började nya bestämmelser gälla för transporter av 
frihetsberövade. Bestämmelserna innebär att Kriminalvården fick rätt att utföra 
transporter av frihetsberövade personer åt andra myndigheter. Detta medförde 
att Polismyndigheten fick rätt att överlämna transporter av frihetsberövade till 
Kriminalvården. Syftet med detta var att renodla Polismyndighetens 
verksamhet och att säkerställa en ändamålsenlig och rättssäker 
transportverksamhet.

Nu har det visat sig att Kriminalvården och Polismyndigheten är oense om 
vilka transporter överlämningen omfattar. Främst gäller det vem som ska utföra 
transporter av anhållna till häktningsförhandlingar. Dessa transporter kan vara 
långa, inte minst med tanke på norra Sverige.

Kriminalvården anser att de nya bestämmelserna inte gäller dessa transporter, 
och Polismyndigheten anser motsatsen.

Det är mycket viktigt att reda ut detta, inte minst med tanke på 
Polismyndighetens ansträngda situation.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att tydliggöra huruvida det är 
Kriminalvården eller Polismyndigheten som ska utföra transporter av anhållna 
till häktningsförhandlingar? 

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-23
Besvaras senast
2017-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


